
 
 

 

 

Protokoll Menighetsrådsmøte 21.11.2024 
 

Tilstede fra menighetsrådet: Kjell Guldvog Staalesen, Inger Johanne Flatland Christensen, Magnhild Igland Lesteberg,  
Wenche Thorsdalen Cranner, Connie Othilie Voldby Thorberg, Florence Fulilwa Olaussen, Reidar Aasbø og Ingvild Støa Skrede 

Tilstede sak 19 og referatsak om vedtekter: Marit Lund Bjørnsen 

Forfall: Vera Henden 

 

 Godkjenning av dagsorden og protokoll 
Protokoll fra Menighetsrådsmøtet 23.10.2024 ble sendt ut pr e-post 25.10.2024.  

Vedtak: Protokoll fra møtet 23.10.2024 godkjennes 
 

 Referatsaker 
 

1. Utkast til vedtekter for foreningen Glogerfestspillene ble gjennomgått  
og det ble reflektert rundt muligheter og problemstillinger knyttet til dette.  
Endelige vedtekter vil bli lagt frem for vedtak på neste Samarbeidsrådsmøte. 

2. Samarbeidsrådsmøtet flyttes fra 12. desember 2024 til 18. mars 2025da det er  
ønskelig å involvere det nye styret i Glogerfestspillene i utarbeidelse av vedtektene. 

3. Kunstsmed Stevene Carpenter er godt i gang med produksjonen av to nye lysestaker til Kongsberg kirke. 
Bilder fra produksjonen i kunstsmia på Labro ble presentert på møtet. 

4. Etter oppfordring fra kirkevegen er det etablert et samarbeid mellom de 5 menighetsrådslederne  
i fellesrådet; Hedenstad, Efteløt, Komnes, Tuft og Kongsberg/Jondalen.  

 

Vedtak:  
Referatsakene tas til orientering 
 
 
 
 

Sak 19/24  Valg til styret i Glogerfestspillene 
 

Valgkomiteen for styret i Glogerfestspillene har bestått av Kristin Ørmen Johnsen, Geir Arne Servan og Kristin F. Solbu. 

Valgkomiteens innstilling er som følger: Valgerd Svarstad Haugland foreslås som styreleder, og tiltrer 1. oktober 2025. Vi foreslår 
å etablerer en nestlederfunksjon. Som nestleder foreslås Thormod Rønning Kvam, han vil fungere som leder inntil styreleder 
tiltrer. Alle er kontaktet og sagt ja til verv. 7 kandidater (5 valgte og 2 faste) + vararepresentanter.  

Valgte styremedlemmer 

Valgerd Svarstad Haugland, styreleder (2025 – 2027, tiltrer 1.10.2025) 
Thormod Rønning Kvam, nestleder (2024-2026, fungerende styreleder til 1.10.2025) 
Cathrine Kvitnes (2025-2027) 

 



Kari Løken Thorsen (2024-2026) 
Eivind Fauskanger (2025-2027) 

Vararepresentanter 

Geir Grønnestad (2025-2027) 
Magnhild Lesteberg (personlig vara for menighetsrådets representant) 
Kristin F. Solbu (personlig vara for kantor) 

Faste styremedlemmer 

Reidar Aasbø, menighetsrådets representant 
Matthias Anger, kantorenes representant 
 
Vedtak:  
Valgkomiteens innstilling vedtas. 
Menighetsrådet ønsker å involvere det nye styret i arbeidet med vedtekter for foreningen Glogerfestspillene. 
Samarbeidsrådsmøtet som var planlagt i desember utgår derfor, og det nye styret i Glogerfestspillene  
vil få innkalling til et Samarbeidsrådsmøte 18. mars 2025. 
Siste styremøte for det sittende styret blir 27.11.2024 og utgående styremedlemmer takkes for sin innsats. 
 
 

Sak 20/24  Revidert budsjett 2024  
 

Utkast til revidert budsjett for 2024 for avdeling 17200 ble presentert på møtet.  

De totale kostnadene har økt noe fra opprinnelig budsjett, dette skyldes i første rekke innkjøp av 2 smidde lysestaker til 
Kongsberg kirke og at den første glasspynten er tilbake som et jubileumstiltak. Nye kostnader som er lagt inn i revidert budsjett 
er også kostnader til advokat- og revisorbistand i forbindelse med utarbeidelse av vedtekter for foreningen Glogerfestspillene, 
samt honorar knyttet til inspirasjonssamling for frivillige. 

Inntektssiden er også økt fra opprinnelig budsjett. Endringene gjelder i første rekke glasspynt-prosjektet, betydelig tilskudd til 
konfirmantundervisningen fra Kristelig Studieforbund og jubileumstilskudd til Ecumene-prosjektet. 

Revidert budsjett er lagt i balanse og revideringen viser at planlagt bruk av ubundne fond på 100.000,- i jubileumsåret ikke 
lengre er nødvendig og at kostnadene til dette kan dekkes over ordinær drift. 
 
Vedtak:  
Revidert budsjett 2024 vedtas. 
 
 

Sak 21/24  Budsjett 2025 
 

Utkast til budsjett for 2025 for avdeling 17200 ble presentert på møtet. 

2025 vil bli det første året siden 2016 uten inntekter fra glasspyntsalg noe som betyr at økonomien vil bli en god del strammere. 
Dette setter større krav til å holde kostnadene nede og jobbe for å øke inntektene.  

Budsjettet er lagt i balanse. Tilskuddet fra K-Stud til konfirmasjonsundervisningen i 2024 på kr. 93.000,- er tenkt benyttet til å 
redusere konfirmantkontingentene fremover. Tilskuddet ligger i ubundet fond/disposisjonsfond og budsjettet er lagt uten bruk 
av disse midlene. Hvis behov vil ubundet fond/disposisjonsfond reduseres tilsvarende tilskuddets størrelse i revidert budsjettet.  
 
Vedtak:  
Budsjett 2025 vedtas. 
  



 

Sak 22/24  Møteplan 2025 
 

Menighetsrådsmøtene er på Kirketorget på torsdager 16:30 med mindre noe annet er spesifisert.  
Forslag til møteplan for 2025: 
 

• 20. februar 
• 18. mars (NB: tirsdag) kl. 19:00 (Samarbeidsrådsmøte Steinhuset) 
• 10. april 
• 15. mai 
• 12. juni 
• 11. september 
• 9. oktober 
• 6. november 
• 4. desember 

 
Vedtak:  
Møteplan for 2025 vedtas. 
 
 

Sak 23/24  Offerliste 2025 
 

Utkast til offerliste ble presentert på møtet.  
 
Vedtak:  
Offerlisten for 2025 vedtas med noen små justeringer. 
 

 

Sak 24/24  Økt driftsstøtte til Kongsberg menighetssenter 
 

Den årlige driftsstøtten til Kongsberg menighetssenter på 70.000,- har vært uforandret siden 2016. I følge SSB er prisstigningen 
på 29,8% fra 2016 og frem til i dag, og inkl. prisstigning vil beløpet tilsvare 90.878,-. 

Kostnadene til strøm, renhold, regnskap og revisjon har økt og det er stort behov for vedlikehold. Kirkens aktiviteter på senteret 
har også økt i omfang. På vegne av stiftelsesstyret på Kongsberg menighetssenter har Åge Skaug sendt en henvendelse om 
økning av driftsstøtten fra 2025. 
 
Vedtak:  
Driftsstøtten til Kongsberg menighetssenter øker til kr. 100.000,- fra og med inneværende år.  
Økningen innarbeides i 2025 budsjettet når dette revideres. 
 

 

Sak 25/24  Nytt flygel i Kongsberg kirke 
 

Styret i Glogerfestspillene ønsker å se på mulighetene for anskaffelse av et nytt flygel til kirken. Dette er en prosess som både 
handler om økonomi og om hvordan flygelet benyttes i kirken, både til ordinære aktiviteter i det daglige og ved større konserter 
etc. I og med at dette er fast inventar i et kirkebygg, må både menighetsråd, fellesråd og biskopen involveres i saken før man 
evt. kan gå til anskaffelse. Menighetsrådets arbeidsutvalg har gitt Thormod Rønning Kvam klarsignal om å starte sonderinger 
med tanke på finansiering av nytt flygel. 
 
Vedtak:  
Menighetsrådet stiller seg bak arbeidsutvalgets klarsignal om å starte sonderinger med tanke på finansiering av nytt flygel. 
 



 

 

 

Andre pågående/kommende saker: 

• Vedtekter foreningen Glogerfestspillene 

• Parkering Jondalen kirke 

• Evalueringer MR 

• Befolkningsundersøkelsen 

• Møte med fagavdelingene i staben: 

o Trosopplæring (når ny trosopplærer er på plass) 

o Hele staben 

• Helhetlig menighetsplan/Kirka vår 

• Evaluering av ny kirkemusikalsk organisering 

• Grønn menighet og bærekrafts målene 
 


